
Groningen, januari 2020 
 
Betreft: Schriftelijke vragen ex. artikel 38 RvO: Toegankelijkheid Groninger Forum 
 
Geacht college, 
 
Op dinsdag 17 december 2019 lazen wij in het Dagblad van het Noorden over de liften in het 
Forum Groningen die te klein zijn om een scootmobiel te herbergen1. Mensen die afhankelijk 
zijn van een scootmobiel moeten daarom overstappen op een rolstoel om de verschillende 
verdiepingen te bezoeken. Het Forum Groningen heeft daarom twee rolstoelen beschikbaar 
voor mensen die met een scootmobiel komen.  
 
Tevens ontvingen wij een ingekomen brief van mevrouw Bolwijn, die als rolstoelgebruiker het 
forum heeft bezocht en ons attendeerde op een aantal problemen rondom de toegankelijkheid. 
Zo is er geen opvouwbare oprijplaat aanwezig en dat zorgt ervoor dat café Stach niet te 
bezoeken is voor rolstoelgebruikers. Daarnaast constateerde zij dat de liften voor 
rolstoelgebruikers erg snel dicht gaan. Tot slot zijn de balies van de bibliotheek en de bar 
zelfbediening in de de filmzalen niet op rolstoelhoogte gebouwd en kunnen rolstoelgebruikers 
niet bij de betaalautomaat voor het parkeren (de pinautomaat is te hoog).2 
 
Op 30 november 2016 werd met de gehele raad het initiatiefvoorstel 'Toegankelijkheid Under 
Construction' aangenomen waarin ingezet op een toegankelijk Groningen3. Enkele 
uitgangspunten voor de gemeente waren hierbij onder andere dat de gemeente zelf het goede 
voorbeeld geeft, eigen activiteiten altijd toetst op toegankelijkheid en zelf een ambassadeur is 
voor toegankelijkheid. In 2020 staat de revitalisering van het stadhuis gepland.  
 
Naar aanleiding hiervan heeft de CDA-fractie de volgende vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte van het feit dat het Groninger Forum niet toegankelijk is 
voor mensen in een scootmobiel? In hoeverre is de gemeente betrokken geweest bij 
de toegankelijkheid van het Groninger forum? Is het plaatsen van een te kleine lift 
een bewuste keuze geweest om ruimte te besparen of is er niet aan gedacht? 

2. De rolstoelen van het Groninger Forum moeten altijd geduwd worden. Is er in het 
Groninger Forum voldoende personeel aanwezig om indien nodig deze rolstoelen te 
duwen zodat ook bezoekers in een scootmobiel die alleen komen het forum kunnen 
bezoeken? 

3. Is het college met ons van mening dat in het kader van het initiatiefvoorstel 
Toegankelijkheid Under Construction betere afspraken gemaakt zouden moeten 
worden over de toegankelijkheid voor scootmobielen bij het bouwen van nieuwe 
openbare plekken? 

4. Is het college op de hoogte van de ingezonden brief van mevrouw Bolwijn? Welke 
stappen worden er ondernomen om de door haar geschetste problemen op te 
lossen? 

5. Hoe wordt in het ontwerp van het nieuwe stadhuis rekening gehouden met 
toegankelijkheid? 

6. Wordt in het ontwerp van het nieuwe stadhuis rekening gehouden met de afmetingen 
van scootmobielen? Zo ja, op welke manier? Zo nee, waarom niet? 

                                                           
1 https://www.dvhn.nl/groningen/Liften-van-Forum-Groningen-zijn-te-klein-voor-scootmobiels-extra-

rolstoelen-in-bestelling-25153006.html 
2 https://gemeenteraad.groningen.nl/Documenten/Overige-ingekomen-stukken/Nr-24-Bezoek-aan-het-Forum-

als-rolstoelgebruiker-mw-Dansplezier.pdf  
3 https://groningen.raadsinformatie.nl/document/4574562/2/type%3Dpdf 
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7. Is het tijdelijke stadhuis toegankelijk voor mensen met een visuele en lichamelijke 
beperking? 

8. In hoeverre is de voorbeeldfunctie die de gemeente sinds 2016 heeft aangenomen 
gerealiseerd? Hoe is deze voorbeeldfunctie geïmplementeerd in de werkwijze van de 
gemeente? Zijn er concrete voorbeelden te noemen waar dit succesvol is geweest? 

 
Hoogachtend, 
 
Herman Pieter Ubbens   Lucy Wobma 
CDA Groningen   SP Groningen 
 
 


